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В статье на основе анализа тематики диссертационных исследований по специальности 
12.00.02 (конституционное право, конституционный судебный процесс, муниципальное пра-
во), выполненных за последние шесть лет, а также анализа научных статей, опубликованных за 
последние шесть лет в ведущих журналах, специализирующихся на конституционно-правовой 
проблематике, автор работы делает заключение о направлениях современного развития науки 
конституционного права России.
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The article in based on the analysis of the topics of the completed dissertation research in the specialty 

12.00.02 (constitutional law, constitutional litigation, municipal law), performed over the past six years, as well as 
the analysis of scientific articles published over the past six years in leading journals specializing in constitutional 

law issues, the author of the work makes a conclusion about the directions of modern development of the science 

of constitutional law of Russia.
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